



KENYATAAN SEBUT HARGA

TARIKH: 23 JULAI 2020

Tawaran sebut harga ini dipelawa kepada syarikat yang berdaftar sebagai **Kontrak Panel Berpusat: Perabot Berasaskan Kayu** dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah pecahan kepala **kod bidang 020101** yang masih sah semasa membuat tawaran bagi kerja-kerja seperti berikut:

BUTIRAN TAWARAN	SYARAT PENDAFTARAN/ KOD BIDANG	HARGA DOKUMEN	TAKLIMAT SEBUT HARGA	TARIKH/TEMPAT DOKUMEN DIJUAL	TARIKH TUTUP
SEBUT HARGA BEKALAN KAUNTER MINI MUDAH ALIH (PUSHCART) UNTUK PERBADANAN ASET KERETAPI (RAC) NO. SEBUT HARGA: RAC.BP-B/02/20	<p><u>Syarat:</u> Berdaftar sebagai Kontrak Panel Berpusat: Perabot Berasaskan Kayu dengan Kementerian Kewangan Malaysia (MOF)</p> <p><u>Pecahan Kepala Kod Bidang:</u> 020101: Perabot, Perabot Makmal dan Kelengkapan Berasaskan Kayu</p>	<p>RM50.00/naskhah (Tidak akan dikembalikan)</p> <p>Tunai / Wang Pos / Bank Draf atas nama</p> <p>PERBADANAN ASET KERETAPI</p>	<p>Tarikh : 4 Ogos 2020 (Selasa) Masa : 10.00 pagi Lokasi : Stesen Keretapi Kajang</p> <p>* Hanya seorang (1) wakil sahaja dibenarkan hadir ke sesi taklimat * Kehadiran ke sesi taklimat tidak diwajibkan</p>	<p>4 Ogos 2020 sehingga 17 Ogos 2020</p> <p>Masa: 9.30 pagi – 4.30 petang</p> <p>Tempat: Aras 15, Perbadanan Aset Keretapi</p>	<p>18 Ogos 2020 (Selasa) jam 12.00 tengah hari</p> <p>Sebut harga yang lewat tidak akan diterima</p>

Dokumen Sebut Harga boleh diperolehi dengan mengemukakan **satu (1) salinan Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat berserta Kod Bidang** daripada Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) berserta **satu (1) salinan** perakuan/sijil tersebut. Salinan tersebut tidak akan dikembalikan.

Perbadanan ini adalah tidak terikat untuk menerima tawaran harga terendah atau sebarang tawaran berkaitan sebut harga ini. Penyebut harga hendaklah menanggung sendiri segala perbelanjaan yang berkaitan dengan urusan sebut harga ini.

Cadangan Tawaran Sebut Harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam **sampul surat berlakri** dengan mencatatkan **Tajuk dan No. Sebut Harga di penjurong kiri sebelah atas sampul** serta dikemukakan sebelum atau pada **18 Ogos 2020 (Selasa) jam 12 tengah hari** kepada alamat seperti berikut:

PENGURUS BESAR
PERBADANAN ASET KERETAPI
Tingkat 15, IOI City Tower 2,
Lebuhraya IRC, IOI Resort City,
62502 Putrajaya
SELANGOR DARUL EHSAN